
Dačić: Veoma je važno zbog očuvanja naših crkava i manastira da tzv. Kosovo ne postane član međunarodnih organizacija poput Uneska
četvrtak, 20. avgust 2020.

Prvi potpredsenik Vlade i ministar spoljnih poslova Srbije Ivica Dačić izjavio je danas da će se
na sastanku predstavnika Beograda i Prištine u Beloj kući 2. septembra razgovarati o ekonomiji,
ali da ne isključuje mogućnost nekih političkih tema. To je dobro, jer se u Vašingtonu nikada
ranije nije pričalo o kompromisu, pošto su Amerikanci smatrali da je pitanje tzv. Kosova rešeno,
rekao je Dačić.  

Šef srpske diplomatije je izjavio da mnoge evropske zemlje nisu oduševljene što će SAD imati
ulogu u procesu normalizacije odnosa između Beograda i Prištine. Neke evropske zemlje ne
žele da pomažu američkom predsedniku Donaldu Trampu u njegovoj predizbornoj kampanji,
rekao je Dačić, uz konstataciju da pola miliona glasova Srba koji žive u SAD mogu imati bitnu
ulogu na predsedničkim izborima.

On kaže da bi Tramp dobio poene ako bi došlo do nekog dogovora u vezi pitanja Kosova ali ako
bi to bilo rešenje koje je prihvatljivo za Srbe. Glasove Albanaca neće dobiti jer oni glasaju za
Bajdena, rekao je Dačić. Govoreći o efektima kampanje o povlačenju priznanja nezavisnosti
Kosova, Dačić je rekao da on i Vučić garantuju da tzv. Kosovo ne može da postane član
međunarodnih organizacija poput Uneska i nekih drugih što je veoma važno zbog očuvanja
naših crkava i manastira na Kosovu. On je naveo da tzv. Kosovo ne može da dobije više od 91
glas u UN.

Ministar Dačić je prilikom gostovanja na Televiziji Studio B izjavio da predstoje ozbiljni razgovori
o budućnosti Srbije i da će se od Beograda tražiti da se opredeli da li će biti na strani Moskve i
Kine. Evropska unija smatra da Beograd treba da prihvati svaki stav Brisela. Ako to učinite,
verovatno ćete naići na negativne reakcije drugih država, rekao je Dačić, uz ocenu da Srbija
više nije slaba, pošto je promenila svoju političku poziciju na međunarodnoj sceni.

Ministar Dačić izjavio je danas da su Azerbejdzan i Jermenija prijatelji Srbije i da Beograd neće
dozvoliti da oružje koje se izvozi bude upotrebljeno protiv prijatelja. Poštujemo Azerbejdzan i
Jermeniju. Obe zemlje su prijatelji, što podrazumeva ravnopravan odnos i tretman, rekao je
Dačić i naglasio da Beograd poštuje teritorijalni integritet Azerbejdzana.
     Gostujući na Televiziji Studio B, Dačić je izneo podatak da je vrednost oružja izvezenog iz
Srbije u Azerbejdzan 10 puta veća nego u Jermeniju.
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